



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع)
Gulf Navigation Holding PJSC

Date: 27/09/2022

التاريخ: 2022/09/27

Ref: GNHGroup-NM/2022/BS/539

المرجع: GNHGroup-NM/2022/BS/539

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE - Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Capital Increase Activation

تفعيل زيادة رأس مال الشركة

Reference to the resolutions of the General Assembly Meeting held on 31 January 2022, which included shareholders' approval on the Capital Increase in proportion to the number of subscribed Mandatory Convertible Bonds as the first stage of the plan to restructure existing debts and sukuk, we would like to notify the shareholders that the Company has completed the requirements to increase the Capital with SCA, and activating the capital increase on Dubai Financial Market will be as follows:

بالإشارة الى قرارات اجتماع الجمعية العمومية المنعقد بتاريخ 31 يناير 2022، والتي تضمنت موافقة المساهمين على زيادة رأس مال الشركة بما يتناسب وعدد السندات ملزمة التحويل الى أسهم والمكتتب بها فعلياً كمرحلة أولى من خطة معالجة الديون والصكوك الحالية، فإننا نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن الشركة استكملت كافة متطلبات زيادة رأس مال الشركة من هيئة الأوراق المالية والسلع، وسيكون تفعيل الزيادة في سوق دبي المالي كما يلي:

- Capital Increase Activation Date: 29 September 2022 (After trading hours)
- Start date of trading on the company shares including the shares resulted from capital increase: 30 September 2022
- Previous Capital: AED 1,019,209,250
- Capital after increase: AED 1,275,391,250
- Increase percentage: 25.14 %

- تاريخ تفعيل زيادة رأس المال: 29 سبتمبر 2022 (بعد ساعات التداول)
- تاريخ بدء التداول على أسهم الشركة متضمنة للأسهم الناشئة عن زيادة رأس المال: 30 سبتمبر 2022
- رأس المال السابق: 1,019,209,250 درهم
- رأس المال بعد الزيادة: 1,275,391,250 درهم
- نسبة الزيادة: 25.14 %

We would also like to inform our Shareholders that there will be no change to the current share price.

كما ونود إحاطة السادة المساهمين علماً بأنه لن يكون هناك أي تعديل على سعر السهم الحالي.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Muqbel
Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

نادر مقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

